
PROTOKOL Nr XXIV/2013 

z Obrad XXIV Sesji Rady Gminy Kotu" 


odbytych w dniu 31 stycznia 2013r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1400 a zakonczyly siy 0 godz. 16 15 

• 

U stawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 15 radnych, to jest 100% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zalqczeniu do protokolu/. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXIV Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porzqdku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie podzialu Gminy Kotun na obwody glosowania 

i ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2013 r. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia progran1u wsp61pracy Gminy Kotun 

w 2013 roku z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa 
wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dzialalnosci pozytku 
publicznego i 0 wolontariacie. 

7. 	 Informacj a Przewodniczqcego Rady 
8. 	 Dyskusja i wolne wnioski 
9. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

10.Zamkniycie Obrad XXIV Sesji Rady Gminy 


Ad 1 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXIV Sesji Rady Gn1iny 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 
Gminy Barbary J onskq, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, soltys6w i radnych. 

Ad pkt 2 
- Radny Krzysztof Gajowniczek powiadomil wszystkich zebranych, ze grupa 10 

radnych utworzyla Klub Radnych "Nadzieja". W imieniu tego klubu zglosil 
dwa wnioski formalne. Oba dotyczq poszerzenia porzqdku obrad 0 nowe 
projekty uchwal: 
1. Projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej Kon1isji Rewizyjnej 

Rady Gminy. 
2. Projekt uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia W 6jta Gminy Kotun. 
Wyjasnil, ze projekty uchwal posiadajq uzasadnienia, kt6re zostanq odczytane 
w punkcie, dotyczqcym rozpatrzenia tych projekt6w uchwal. 

- Radna Barbara Plichta zlozyla wniosek formalny 0 odroczenie terminu sesji. 



Wniosek spowodowany jest tynl, ze juz po raz kolejny nie zostal dotrzymany 
7-dniowy term in dostarczenia materialow radnym przed terminem sesji, co jest 
niezgodne z zapisami Statutu Gnliny tj. §22 pkt 5. Tenlatem porzqdku Obrad 
miydzy innymi jest zmiana w budzecie gminy na rok 2013. Nastypnie zapytala 
Wojta, ktory jest autorem projektu Uchwaly Nr XXIV/157/2013 - dlaczego nie 
dal Pan projektu tej uchwaly na posiedzenie Komisji Budzetu i Finansow. 
Rada Gminy dziala zgodnie z rocznym planem pracy, ktorego w tej radzie do 
dnia dzisiejszego nie ma - podstawa prawna: §7 pkt 1 Statutu Gminy. 
Stale Komisje Rady Gminy nie posiadajq planow pracy. Plany pracy winny bye 
zatwierdzone przez Rady Gminy w terminie do 15 lutego - § 102 pkt 1 Statutu. 

- Radny Antoni Choj ecki stwierdzil, ze on materialy na sesj y otrzymal w 
ustawowym terminie. 

- Radny Mariusz Kujawski takze potwierdzil otrzymanie materialow na sesjy 
w ustalonym terminie. 

- Protokolujqca wyjasnila, ze materialy na sesjy zostaly wyslane w takim 
terminie, ze radni powinni ich otrzymae w ustalonym terminie. 
Korespondencjy wysyla siy listem priorytetowym, ktorego oplata wynosi 2,30 
zl a nie listem poleconym, ktory kosztuje 3,80 z1. 

Wiycej wnioskow nie zgloszono. 


Wobec powyzszego wnioskiem najdalej idqcym jest wniosek radnej Barbary Plichty. 

Przewodniczqca Rady Gminy zarzqdzila glosowanie nad wnioskiem 0 odroczenie 

terminu sesji. 

Wniosek zostal odrzucony wiykszosciq glosow Iza-2, przeciw-ll, wstrzymalo siy-21 


Nastypnie Przewodniczqca Rady Anita Drabarek zarzqdzila glosowanie nad 

pierwszym wnioskiem zgloszonym przez radnego Krzysztofa Gajowniczka. 

Wniosek zostal przyjyty wiykszosciq glosow Iza-l 0, przeciw-2, wstrzymalo siy-31 

w glosowaniu jawnym. 


Nastypnie Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie wniosek drugi zgloszony 

przez radnego Krzysztofa Gajowniczka. 

Wniosek zostal przyjyty wiykszosciq glosow Iza-12, przeciw-O, wstrzymalo siy-31 

w glosowaniu jawnym. 


Przewodniczqca poinformowala, ze proj ekty wlqczone do porzqdku obrad bydq 

omawiane odpowiednio, jako punkty: 7 i 8 . Natomiast dotychczasowe punkty 

porzqdku obrad: 7, 8,9 ,10 bydq omawiane odpowiednio jako punkty: 9, 10, 11, 12. 


Ad pkt 3 

W ojt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 swoj ej dzialalnosci w okresie 

miydzy sesjami. 


1. W dniu 22 stycznia odbyly siy wybory soltysa wsi Marysin. Nowym Sohysem 



tej wsi zostala wybrana Pani Marzena Platkowska. Przywital nowego sohysa. 
2. 	 Trwajq intensywne prace w sprawie przesuniycia terminu oddania do 

uzytkowania kanalizacji sanitamej. Wielokrotnie spotykal siy w tej sprawie 
w Urzydzie Marszalkowskim. Wyslalismy tez, jako Gmina pismo w tej 
sprawie. lednak na dzien dzisiejszym nie mamy odpowiedzi. Wyrazil opiniy, 
ze wszyscy z kt6rymi do tej pory rozmawial, w tym z Paniq Marszalek EWq 
Orzelowskq, wyrazili obietnicy pomocy. 

3. 	 Odbyla siy wizja lokalna slawnej juz pompowni sciek6w w 16zefinie. W wizji 
uczestniczyl wykonawca kanalizacj i, przedstawiciel producenta, oraz 
z ramienia Urzydu Gminy: inspektor nadzoru i pracownicy urzydu Daniel 
Polkowski i Tomasz Gaworek. W wizji wziql udzial takze Kierownik ZGK 
Bogdan Kuc. Stwierdzono, ze tlocznia posiada elementy uchylne, 0 kt6rych 
jest mowa w SIWZ. Czekamy obecnie na niezbydne dokumenty 
potwierdzajqce posiadany przez tq tlocznie atest. 

4. 	 Odbylo siy kamerowanie okolic przepompowni i juz niedlugo bydzie mozna je 
odczytac. lesli inspektor nadzoru nie stwierdzi nieprawidlowosci w jej 
budowie, bydzie mozna jq podlqczyc. 

5. 	 Boisko przy Zespole Oswiatowym w Kotuniu czeka na swoje dokonczenie. 
Kiedy okazalo siy, ze z "ORLIKIEM" nie damy sobie rady finansowo, 
zdecydowalismy siy na wybudowanie w tym miej scu boiska trawiastego. W tej 
chwili wiadomo juz, ze samorzqdy, kt6re zdecydowaly siy wybudowac 
"ORLlKA" i skorzystac z dofinansowania maja ogromne klopoty z autorami 
jego projektu. Lqczny koszt budowy boiska wynosi 202.000 zl, lqcznie 
z nadzorem inwestycyjnym. Po przeprowadzeniu wiykszosci prac stwierdzono, 
ze pod boiskiem i wok6l niego nie dziala dotychczasowa siec odwadniajqca 
teren. Przed zatrawieniem i przygotowaniem podloza postanowiono 
wybudowac na nowo kanalizacjy odwadniajqcq caly teren dotychczasowego 
boiska wraz z terenem na kt6rym bydzie znajdowalo siy obecne boisko. 
W sumie inwestycja wzrosla do wysokosci 270.000 zl, ale prace wykonane 
dodatkowo gwarantujq prawidlowe wykorzystanie tych teren6w. Wykonawca 
przerwal prace ze wzglydu na pogody. lednak murawa zostalajuz wykonana. 
Pozostalo tylko wykonac cokoly pod ogrodzenie. Wykonawca za 
dotychczasowe prace nie dostal jeszcze zadnego wynagrodzenia. W szystkie 
nalezne srodki zostaly przeniesione do budzetu Gminy na rok obecny. 
Zostanq wyplacone po zakonczeniu calej inwestycji. 

6. 	 W dniu 25 stycznia, po wielon1iesiycznych staraniach dostalismy pismo 
z Urzydu Marszalkowskiego 0 przyjyciu wniosku 0 rozliczenie inwestycji 
drogowej w Kotuniu. Trzeba Bylo przede wszystkim dokonac szeregu prac 
zwiqzanych z ustalenien1 wlasnosci grunt6w przejytych pod drogy. 
Ostatnie sprawy spadkowe juz siy skonczyly i w chwili obecnej trwa 
podpisywanie ostatnich akt6w notarialnych. 

7. 	 Na biezqco wykonywane jest odsniezanie. W pewnym momencie zimazrobila 
siy bardzo nieprzyjen1na i mielismy niewielkie problemy zeby na czas 
odsniezyc wszystkie drogi. lednak do W6jta docieralo wiycej informacji 0 

pozytywnym zabarwieniu na temat odsniezania niz tych, w kt6rych spos6b 



odsniezania byl krytykowany. 
8. 	 Odbyl siy konkurs na Dyrektora Gimnazjum w Kotuniu. Kandydatem na to 

stanowisko zostala wybrana Pani Elwira Jaszczuk, pelniqca obecnie obowiqzki 
Dyrektora Gimnazjum. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat poinformowala, ze czlonkowie Komisji Rewizyjnej 
Sq w posiadaniu kopii dziennika budowy kanalizacji. Zacytowala wpis z dnia 
23.01.2013r. Jest on zupelnie inny niz fakty, 0 kt6rych m6wil Pan W6jt 
w zwiqzku z kanalizacjq. 

- W 6jt wyjasnil, ze bye moze pomylil daty, ale nie dowodzi to tego, ze 
czynnosci 0 kt6rych wspomnial nie mialy w tym czasie miejsca. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, dlaczego na spotkaniu z Komisj,! 
Rewizyjn,! inspektor nadzoru stwierdzil, ze w czasie, kiedy zakupiono 
pompowniy sciek6w do J 6zefina - wytw6rca tej pompowni nie produkowal 
tloczni z elementami uchy lnymi, a elen1enty takie stwierdzono w 
zamontowanej tloczni. 
W6jt wyjasnil, ze podczas wizji lokalnej zauwazono elementy uchylne tloczni. 
J esli wykonawca przedstawi wszystkie wymagane prawem ate sty, to tlocznia 
zostanie przyjyta do uzytkowania. Trudno mu siy wypowiadae, za stwierdzenia 
inspektora nadzoru. 

- Radny Powiatowy Jan Kue zwr6cil uwagy, ze wszelkie atesty na ta tloczniy 
musz'! bye, bo inaczej inspektor sanitamy nie dopusci jej do uzytkowania. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, co siy stanie, jezeli producent nie 
przedstawi wymaganych atest6w dla tej pompowni? 

- W 6jt stwierdzil, ze wszyscy powinnismy miee nadziejy, ze urz,!dzenie okaze 
siy takie jak opisuje je specyfikacja. Jesli nie, bydziemy musieli czekae na 
now'! tloczniy. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, zakladaj,!c wariant pesymistyczny - co 
bydzie jezeli urz,!dzenie to nie bydzie odpowiadalo warunkom zawartym 
w specyfikacji? Ile czasu zajmie czekanie na now'! tloczniy? 

- W 6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze czas oczekiwania na now'! tlocznie, to 
okolo 8 tygodni. Posadowienie jej to zaledwie 1 dzien. W kwietniu przeciez juz 
mozna wykonywae ubytki w asfalcie. Jesli wszystko pojdzie sprawnie 
powinno siy to zakonczye z koncem kwietnia. 
Przewodnicz,!ca Rady poprosila Przewodnicz'!c'! Komisji rewizyjnej 
o odczytanie wniosk6w koncowych - stanowiska Komisji Rewizyjnej, po 
przeprowadzonej kontroli w zakresie budowy kanalizacj i sanitamej. 

- Przewodnicz,!ca Komisji Rewizyjnej Barbara Plichta stwierdzila, ze jest chora 
i w jej imieniu pismo to odczyta Zastypca Przewodnicz,!cego Komisji Artur 
Skwierczynski. 

- Zastypca Przewodnicz,!cego Komisji rewizyjnej Rady Artur Skwierczynski 
odczytal stanowisko komisj i po przeprowadzonej kontroli dokun1entow 
z budowy kanalizacji sanitamej Ipismo w zal,!czeniu do teczki akt sesji/. 
W6jt Gminy po wysluchaniu stanowiska Komisji Rewizyjnej stwierdzil, ze do 



zawartych w nim postanowien odniesie siy w punkcie "Dyskusja i sprawy 
rozne". 

Wiycej pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
Wojt wyjasnil, ze projekt uchwaly byl juz na sesji rady, ale zostal przez niq 
odrzucony. Jest to nowy projekt, ktory obejmuje niektore zn1iany wskazane przez 
radnych. Niestety nie wszystkie mogly bye zw nim zawarte, jak chociazby wniosek 
o pozostawienie obwodu glosowania w Sosnowen1. 

Radna Barbara Plichta wyjasnila wszystkim zebranym, ze obwod w Sosnowem 
zostal zlikwidowany z powodu zmian, ktore nastqpily w nowym Kodeksie 
Wyborczym. Nowy Kodeks przewiduje obwody glosowania, ktore majq co najmniej 
400 mieszkancow. Dotychczasowy obwod w Sosnowem rna okolo 300 mieszkancow 
i dlatego zostal zlikwidowany. Mieszkancy z tego obwodu zostali dolqczeni do 
obwodu glosowania w Bojmiu. Poprosila Panstwa Sohysow 0 wyjasnienie w swoich 
miejscowosciach, przyczyny dla ktorej zlikwidowano ten obwod glosowania. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV 1156/2013 w sprawie 
podziaru Gminy Kotun na obwody glosowania i ustalenia ich numerow, granic oraz 
siedzib obwodowych komisj i wyborczych. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glosow Iza-14, wstrzymal siy-l1 w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt 5 
Wojt wyjasnil, ze budzet jest substancjq plynnq i zdarza siy ze z dnia na dzien 
wplywajq pisma, ktore powodujq jego zmiany. Jesli Panstwo przeanalizowaliscie 
zalqcznik do uchwaly, to zobaczyliscie, ze wprowadzenie tych zmian rna skutek 
zerowy dla budzetu. Nastypnie odczytal uzasadnienie do uchwaly. 

- Radny Mariusz Kujawski zapytal na co przeznaczone Sq srodki w kwocie 
18.000 zl w dziale 7595§30. 

-	 Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze jest to wydzielenie srodkow 
finansowych na diety dla sohysow za udzial w sesjach Rady. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV/157/2013 

w sprawie zmian w budzecie Gminy na rok 2013. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

Wojt poprosil Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka 0 uzasadnienie projektu 

kolejnej uchwaly. 




Sekretarz Gminy wyjasnil, ze budzet Gminy na 2013 rok przewiduje srodki 
finansowe na dzialalnosc stowarzyszen na rzecz Gminy, kt6re bydq. wykonywaly 
zadania Gminy w zakresie sportu i kultury. Program wsp61pracy nie zostal 
zmieniony, co do zasady w por6wnaniu z rokiem ubieglym. Na dzialalnosc 
stowarzyszen wykonujq.cych zadania gminy przeznaczona jest taka sarna kwota, 
co w roki ubieglym, czyli 22.000 zl. Suma ta zostanie rozdysponowana posr6d 
zwyciyzc6w konkursu ofertowego. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Jeden radny w trakcie trwania glosowania byl nieobecny na sali obrad. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV/158/2013 w sprawie 
przyjycia programu wsp61pracy Gminy Kotun w 2013 roku z organizacjami 
pozarzq.dowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r 0 dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 7 
- Przewodniczq.ca Komisj i Rewizyjnej Barbara Plichta poprosila 0 uzasadnienie. 
- Radny Artur Skwierczynski odczytal wniosek 0 odwolanie z funkcji 

Przewodniczq.cej Kon1isji Rewizyjnej radnej Barbary Plichta luzasadnienie 
w zalq.czeniu do protokolu/. 

- Radna Barbara Plichta stanowczo stwierdzila, ze wniosek jest niezasadny. 
Komisja Rewizyjna w latach 2011-2012 przeprowadzila 2 kontrole, na 
wyrazne zalecenie Rady Gminy i na podstawie upowaznienia Przewodniczq.cej 
Rady Gminy. 1edna kontrola, to kontrola finansowa w Zakladzie Gospodarki 
Komunalnej w Kotuniu, w kt6rej Pan Radny Skwierczynski r6wniez 
uczestniczyl. Wyrazila zdziwienie, ze radny nie wie na jakiej podstawie 
przystq.pil do tej kontroli. Druga kontrola, to kontrola problemowa w Zespole 
Ekonomiczno-Administracyjnym Szk6l w Kotuniu, r6wniez na zlecenie Rady 
Gminy i na podstawie upowaznienia Przewodniczq.cej Rady Gminy, w kt6rej 
Radny Skwierczynski nie uczestniczyl. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat potwierdzila informacje 0 kontrolach 

przedstawione przez Radnq. Barbary Plichty. 


- Radna Barbara Plichta kontynuujq.c swoje wystq.pienie stwierdzila, ze jesli 
chodzi 0 plan pracy - to taki dokument na poczq.tku roku 2011 zostal 
opracowany przez calq. komisjy i przekazany do przepisania sekretarzowi 
obslugujq.cemu Rady Gminy, Pani Eli. lednak do dnia dzisiejszego nie 
moglismy siy tego doprosic. 

- W 6jt Slawomir Adamiak zapytal radnq. Barbary Plichty czy kiedykolwiek byla 
informowana 0 tym, ze zle wypelnia swoje obowiq.zki. 

- Radna Barbara Plichta zaprzeczyla. Nigdy nie byla informowana przez nikogo 
a juz na pewno przez Zastypcy Przewodniczq.cego Komisji Rewizyjnej radnego 

http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


Artura Skwierczynskiego 0 tym, ze zle pracuje. Praca mojego myza 
zatrudnionego na 1/2 etatu w charakterze konserwatora w G'in1nazjun1 
w Kotuniu nie rna zadnego wplywu na decyzyjnose i oceny pracy W 6jta. 
Proszy zauwazye charakter pracy innych os6b i jak to siy przedklada na 
decyzyjnose innych radnych. Jesli natomiast chodzi 0 moralnose, to jak ona siy 
rna do n10ralnosci innych radnych. Wspomny tylko 0 morale radnego 
Bentkowskiego: w oswiadczeniu lustracyjnym napisal dochody ,,0 zl". 
Sq wskazane jakies oszczydnosci, ale brak jest zapisu 0 prowadzeniu przez 
niego dzialalnosci gospodarczej. Brak jest takZe wpisu dotyczqcego innej 
formy zarobku. 
Pytam, czy kopanie grob6w to nie jest forma dzialalnosci i uzyskiwania 
przychod6w. To tym powinna zajqe siy Rada. Nie musi chyba wyjasniae juz, 
czym skutkuje zlozenie nieprawdziwego oswiadczenia. Cytat: "kto poda 
nieprawdy lub zatai prawdy podlega pod art. 233 § 1 Kodeksu Kamego. 

- W6jt poprosil radnych, aby podczas tego glosowania nie brae pod uwagy 
zlosliwosci czy antypatii do Pani radnej. 

- Radny Powiatowy Jan Kue poprosil Przewodniczqcq Rady, aby zakoI1czyla 
dyskusjy nad tym projektem uchwaly zanim zmieni siy ona w "pysk6wky". 

- Przewodniczqca Rady wyjasnila, ze nie przerwala wypowiedzi przedm6wcom, 
poniewaz uznala, ze nalezy dae im mozliwose dokonczenia swych 
wypowiedzi. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV/159/2013 
w sprawie odwolania Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady G'miny. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w Iza-l 0, przeciw-3, wstrzymalo siy-21 
w glosowaniujawnym. 

- Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze nie musi bye Przewodniczqcq Komisj i. 
Szanuje wynik glosowania. Przyjyciem tej uchwaly dali Panstwo Radni przyzwolenie 
na m6wienie nieprawdy i lan1anie prawa. 

W tym monlencie sesji Przewodnicz~ca Rady Anita Drabarek zapytala czlonkow 
Komisji Rewizyjnej, czy jeszcze podczas tej sesji b~d~ chcieli powolac nowego 
Przewodnicz~cego Komisji. 
Czlonkowie Komisji wyrazili taka potrzeb~. 
Wobec powyzszego Przewodnicz~ca Rady oznajmila, ze po nast~pnym punkcie 
porz~dku obrad zarz~dzi 10 minutow~ przerw~, aby czlonkowie Komisji 
Rewizyjnej ustalili, kogo wskaz~ na nowego Przewodnicz~cego Komisji. 

Ad pkt 8 
Radny Krzysztof Gajowniczek odczytal uzasadnienie projektu uchwaly Iw zalqczeniu 
do protokolu/. 



- W 6jt Slawomir Adamiak zapytal 0 jakich inwestycjach siy m6wi 
w uzasadnieniu, bo jesli chodzi 0 budowy Gimnazjum, to nie jest to mniejsza 
inwestycja niz budowa kanalizacji. W uzasadnieniu jest takze mowa 0 stratach 
finansowych z powodu niedotrzymania terminu zakonczenia budowy 
kanalizacji. Wedlug niego jest to kara za cos, co siy jeszcze nie wydarzylo. 

- Radna Barbara Plichta zapytala: w Regulaminie Klubu Radnych jest zapis, ze 
nie bydziecie Panstwo stawae przeciw nikomu, a ja juz zostalam odwolana 
jako pierwsza. 

-	 Radna Aneta Wysocka-Bat sprostowala, ze w uzasadnieniu jest mowa 
o ewentualnych stratach finansowych. 

- W6jt potwierdzil. lednak nadal uwaza, ze ponosi kary za cos, co jeszcze nie 
zaistnialo i bye moze nie zaistnieje. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze Pan W6jt inwestycjy dotyczqCq 
kanalizacji rozpoczql na samym poczqtku swojej kadencji. luzjako W6jt 
podpisal umowy z wykonawcq tej inwestycji. Dostal w swoje ryce gotOWq 
umowy z Urzydem Marszalkowskim i powinien jq realizowae zgodnie z jej 
zapisami. A tak siy nie dzieje. 

-	 Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze zgodnie z §88 Statutu - my jako Rada 
dajemy Panu W6jtowi narzydzia do wykonywaniajego pracy, narzydzie jakim 
Sq podjyte uchwaly. Zgodzila siy z tym, ze moze niedostatecznie jest ona 
nadzorowana. lednakjakjuz powiedzial Pan W6jt, sprawa 0 dofinansowanie 
tej inwestycji nie jest jeszcze przesqdzona. 

Wiycej uwag ani wniosk6w nie zgloszono. 


Wiceprzewodniczqca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXIV/160/2013 w sprawie ustalenia wynagrodzenia W6jta Gminy Kotun. 

Uchwala zostala przyjyta wiykszosciq glos6w Iza-9, przeciw-l, wstrzymal siy-51 

w glosowaniu jawnym. 


o godz. 1545 Przewodnicz~ca Rady zarz~dzila 10 minutow~ przerw~ w obradach 
sesJI. 
Obrady wznowiono 0 godz. 1555

• 

Czlonek Komisji Rewizyjnej radny Krzysztof Gajowniczek powiadomil 
Przewodnicz~c~ Rady, ze na nowego Przewodnicz~cego Konlisji wybrano jej 
dotychczasowego Zast~pc~ - radnego Artura Skwierczynskiego. 

Radny Krzysztof Gajowniczek zlozyl wniosek formalny 0 zmiany dotychczasowego 
porzqdku obrad i wlqczenie do niego projekt6w uchwal: 

1. 	 W sprawie odwolania Zastypcy Przewodniczqcego Komisj i rewizyjnej 
2. 	 W sprawie powolania Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej 

- Radna Barbara Plichta zglosila wniosek formalny 0 dolqczenie do porzqdku 
obrad jeszcze jednego punktu tj. w sprawie powolania Zastypcy 



Przewodniczq.cego Komisji rewizyjnej. Uwaza, ze Komisja Rewizyjna 
powinna funkcjonowac w pelni ukonstytuowana juz od dzisiaj, nie widzi 
koniecznosci odkladania tego projektu uchwaly na kolejnq. sesjy. 

- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze ustalono takze nowego Zastypcy 
Komisji w osobie radnego Krzysztofa Gajowniczka. 

Zatem Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek poddala pod glosowanie wnioski 
formalne zgloszone przez radnego Krzysztofa Gajowniczka: 

1. 	 Za pierwszym wnioskiem formalnym - zaglosowano jednoglosnie Iza-l.5/ 
w glosowaniu jawnym. 

2. 	 Za drugim wnioskiem formalnym - zaglosowano jednoglosnie Iza-151 
w glosowaniu jawnym. 

Za wnioskiem formalnym zgloszonym przez radnq. Barbary Plichty zaglosowano 
wiykszosciq. glosow Iza-8, wstrzymalo siy-51 w glosowaniu jawnym. 

Wobec powyzszego Przewodniczq.ca stwierdzila, ze projekty uchwal zgloszone przez 

radnych zostanq. rozpatrzone jako pkt: 9, 10, 11 porzq.dku obrad. 

Dotychczasowe punkty: 9,10,11,12 zostanq. rozpatrzonejako punkty: 12,13,14,15. 


Ad pkt 9 
- Radna Barbara Plichta poprosila 0 odczytanie uzasadnienia do tego projektu 

uchwaly. 
- Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze uzasadnieniem podjycia tej 

uchwaly jest fakt, ze czlonkowie Komisji Rewizyjnej na swojego 
Przewodniczq.cego wskazali Pana Artura Skwierczynskiego, obecnego 
Zastypcy Przewodniczq.cego Komisji Rewizyjnej. 0 fakcie tym informowal 
przy wniosku formalnym 0 rozszerzenie porzq.dku obrad 0 projekt wlasnie tej 
uchwaly. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV1161/2013 

w sprawie odwolania Zastypcy Przewodniczq.cego Kon1isji rewizyjnej Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq. glosow Iza-14, wstrzymal siy-ll w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 10 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV/162/2013 w sprawie 

powolania Przewodniczq.cego Komisj i Rewizyjnej Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq. glosow Iza-12, przeciw-31 w glosowaniu 

Jawnym. 


http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


Ad pkt 11 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXIV/163/2013 w sprawie 
powolania Zastypcy Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glosow Iza-14, wstrzymal siy-11 
w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 12 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poinformowala radnych, ze nastypna sesja 
rady planowana jest na koniec lutego br. 

Ad pkt 13 
Radny Mariusz Kujawski zapytal W ojta, czy moglby cos wiycej powiedziee na 
temat wniosku przygotowywanego przez szkoly w Bojmiu. 

- Wojt wyjasnil, ze jest to wniosek opracowywany samodzielnie przez szkoly 
w Bojmiu i to wlasnie Dyrektor tej szkoly moze udzielie radnemu 
wyczerpujqcej informacji na jego temat. 

- Radny powiatowy Jan Kue stwierdzil, ze dzisiejsza sesja jest efektem 
niedoinformowania mieszkancow. Niedostatecznie jest przekazywana 
inforn1acja i to tak trafia ona do ludzi w charakterze plotki, kt6ra z czasem 
rosnie. Na BIP-ie urzydu nie rna protokolow z sesji a w kazdym razie na 
pewno nie z ostatnich. Wiem, co zaraz uslyszy, ze za moich czasow tam 
niczego nie bylo, ale czasy siy zmieniajq bardzo szybko. Postyp informatyczny 
tez i oczekiwania mieszkancow wraz z nim. Poprosil 0 jak najwiycej 
informacji na temat dzialalnosci Gminy na jej stronach intemetowych. 

- Wiceprzewodniczqca Rady Hanna Kafara zapytala Wojta dlaczego w 
Zeliszewie Podkoscielnym, pomimo nowowybudowanej sali gimnastycznej, 
korzystajq z niej tylko niektorzy uczniowie. Matki malych dzieci skarzq siy, ze 
ich dzieci mUSZq chodzie na zajycia gimnastyczne do starej swietlicy wiejskiej. 
Przez to bardzo czysto przyziybiajq siy i chorujq. 

- Wojt stwierdzil, ze to pytanie powinno bye w pierwszej kolejnosci zadane 
Dyrektorowi Zespolu Szk6l w Zeliszewie Podkoscielnym. Rodzice powinni do 
niego zlozye to pytanie, poniewaz to on zarzqdza tym obiektem i kieruje calq 
placowkq. 

- Radna Teresa Brusniak stwierdzila, ze jeszcze kilka lat temu wszyscy 
uczniowie przez caly rok, chodzili na zajycia sportowe do pomieszczen 
swietlicy wiejskiej i nikt wtedy nie narzekal. Przeciez w pracy szkoly zdarza 
siy, ze zajycia nakladajq siy na siebie i wtedy czyse uczniow musi korzystae 
z sali malej. 

- Radna Hanna Kafara zauwazyla, ze jesli siy tak dzieje, to uczniowie powinni 
siy wymieniae, tak aby nie tylko ci najmlodsi musieli ubierae siy i przechodzie 
zimq do malej sali. Starsi Sq bardziej odpomi na zlq pogody. 

- W ojt Slawomir Adamiak odczytal swoje stanowisko w sprawie podjycia przez 



radnych Rady Gminy Kotun uchwaly w sprawie ustalenia mu nowego 
wynagrodzenia Ipismo w zalqczeniu do protokolu/. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze podjt(ta uchwala nie jest karq dla 
W 6jta, ale reakcjq radnych na brak wsp61pracy z nimi. 

- Radne Aneta Wysocka-Bat stwierdzila, ze wielokrotnie rozmawiala z W6jtem 
na temat jego biezqcej pracy. Zatem uwaza, ze stwierdzenie W 6jta zawarte 
w jego wystqpieniu 0 braku zainteresowania radnych biezqcq dzialalnosciq 
Gminy - jej nie dotyczq. 

- Radna Barbara Plichta zglosila, ze na terenie wsi Oleksin i Kt(pa swieci sit( 
przez caly dzien oswietlenie uliczne. Swiecq sit( tam lampy nowe, stare 
dzialajq dobrze. 

- Protokolujqca poinformowala, ze Urzqd juz wie 0 tej awarii oswietlenia 
ulicznego i ze zostalo to juz zgloszone do naprawy. 

Wit(cej dyskusji ani wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad pkt 14 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjt(ty jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt 15 
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek 
podzit(kowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastt(pnie zamknt(la Obrady 
XXIV Sesji rady Gminy Kotun. 


